
FAU-møte Stenbråten skole 

Referat 

Dato Tirsdag 26.11.24 

Tid: 19.00-20.30 

Sted: Stenbråten skole, personalrommet 

Tilstede: Rektor Kjetil Syvderud 
 1A: Catrine Johansen 

Anne Kristine L Vasset 
1B: Line Klovholt 

Niousha Rashidioun 
 

1C: Annette Hovdal 
Liv Jorun D Sagmo 

 2A: Tone Bakken 
Kaif Raza 

2B: Sanar Kader 
Silje – Anette Kvitvik 

2C: Trine Dybedahl 
Trude Remme 

 3A: Thea Valen Borch 
Mi Ah Schøyen 

3B: Ruzzel Solberg 
Marianne Tidemann - 
Andersen 

3C: Isatou Kwarasey 
Madiha Saleem 

 4A: Silje Havnegjerde 
Karen Mette Myrlie - 
Bjørn 

4B: Steinar Krey Voll 
Bjørn Magne Vikse 
 

4C: Anette Torsøe 
Ann Monique Orveland 

 5A: Inger Olaug Nordstad 
Stina Minnhagen 

5B Tonje Fjogstad 
Langnes 
Siv Helen Linløkken 

5C: Karianne Stærk Alve 
Hawjin Nori Ismail 

 6A: Svein Gustavsen 
Anna Jessica Berggren 
Rundin 

6B Trude Slemmen Wille 
Eli Rognerud 

6C: Kenneth Lytts 
Ane Selma Ovedal 

 7A: Petter Teigen 
Elisabeth  
Vassgård Malla 

7B Fredrik Ofrim-Busch 
Helin Hartwig 

7C: Sigrid Rege Gårdsvoll 
Gro M Vestrheim 

 

Saksliste: 

1 Info og saker fra rektor Kjetil 
Mobiltelefoner: Rektor melder at det er lite styr med mobiltelefoner i høst. Mobilhotell 
på 5., 6. og 7. trinn, 1.-4. trinn har eventuelle mobiltelefoner avslått i sekken under 
skoledagen. Lærerne melder at det er færre mobiltelefoner enn tidligere.  
Kommer tilbakemelding fra foreldre at det er kommet beskjed fra AKS på 2. trinn at 
elever blir oppringt fra foreldre/ringer hjem selv. Kjetil sier at det ikke oppleves som et 
stort problem og oppfordrer til at foreldre slutter opp om reglene.  
Sykkelparkering: Det er kommet fem sykkelparkeringer ved 6./7.-trinnspaviljongen. Kjetil 
har fått beskjed om at det skal monteres ytterligere sykkelparkering ved basketbanen i 
uke 49.  
Politiet: Det er kommet spørsmål om det er planlagt besøk på foreldremøte til flere trinn 
enn 7. med politi? Kjetil sier at skolen ønsker å holde på praksisen at dette skjer på 7. 
trinn. Skolens politikontakt ønsker å komme på skolen, Kjetil har meldt til henne at det er 
ønskelig at hun tar kontakt i forkant slik at lærerne kan forhåndsvarsles.  
Læringsmiljø: Det er avholdt felles plandag med skolen og AKS, det var svært positivt. Der 
var også seksjon for Læringsmiljø, inkludering og mangfold (LIM) med. Denne startet 
arbeidet med Stenbråten skoles plan for et trygt og godt læringsmiljø. Det er viktig å ha 
med personalet i arbeidet med å utvikle denne planen. Det er avholdt og skal avholdes 
en rekke møter der man jobber med felles holdninger og forståelser, fellesskapende 
aktiviteter, elev- og læringssyn, rutiner og struktur på trinn, samværsrutiner og 
skolegrenser. Elevrådet har også vært involvert i dette arbeidet.  



Trivsels- og elevundersøkelse avsluttes inneværende uke og resultatene vil komme i 
løpet av ikke så lenge.  
Jamf-appen: Denne appen skal nå være slått av.  
Takarbeid: Arbeidene på paviljongene begynner å nærme seg slutten. Kjetil bemerker at 
det er utfordrende å holde på med skoledrift når det jobbes på takene. Han har meldt 
inn at man også ønsker å få skiftet ut taket på hovedbygningen.  
Jul og advent: Har begynt å planlegge, og har lagt opp til fellesskapende aktiviteter for 
både elever og ansatte. Blir adventsgudstjeneste og parallellt alternative samlinger på 
trinn. Blir også en felles avslutning av skoleåret for alle i samlingssal slik alle 
fellessamlinger avvikles. Klassene har sine egne avslutninger siste skoledag som vanlig.  
Planleggingsdag: Det blir halv planleggingsdag for AKS 5. desember.  
Skjermtid/iPad under spising: Henvendelse fra 1. trinn. Dette praktiseres forskjellig. Flere 
klasser praktiserer høytlesing under spising, andre øver på sosial samhandling. Andre 
steder brukes skjerm for å skape ro under spisepausen. Selv om det er skjerm, kan det 
også være pedagogisk. Mange ser på Supernytt, Lesekorpset, Tellekorpset. Det er noen 
som bruker Skolenmin eller Salaby som leser høyt. Hver uke har nærmeste leder møte 
med pedagogene, og de diskuterer av og til dette temaet i disse møtene. Det er altså ikke 
en felles praktisering her, men man forsøker å minimere skjerm.  
Når iPad sendes med hjem? Her jobber man med å få til en enhetlig praksis og like 
rammer for alle klasser på hvert trinn, men ser nå på hva som er mulig å få til. Det er 
gjort innkjøp av skap for 1. og 2. trinn for å oppbevare iPad på skolen etter skoledag.   
Kjetil redegjorde også kort for hvordan iPad brukes på de laveste trinnene.  
Det er PC som brukes på ungdomsskolen og det har vært vurdert om man på 6. og 7. 
trinn skulle gått over til PC for å lære denne motorikken. Man har foreløpig landet på at 
fordelene med ipad er så store at man fortsetter å holde seg til denne, og oppfordrer de 
øverste klassetrinnene til å benytte seg av klassesettene med låne-PC   

2 Parkering / skolevei 
Rektor Kjetil har vært i kontakt med Oslobygg om Hans Breiens vei. Dette er en privat vei 
eid av Oslo kommune, og rektor er i dialog med Oslobygg om hvordan et eventuelt 
parkeringsforbud i rundkjøringen kan håndheves.  

3 Runde rundt bordet. FAU-representantene sitter trinnvis  
Sak utsatt pga tidsnød 

4 Valg av nestleder, kasserer til FAU, vararepresentanter til driftsstyret og evt 
protokollunderskrivere  
Vedtak: 
Nestleder: Inger Olaug Nordstad, 5A 
Kasserer: Rune Jordet 
Vara til FAU-styret: Trine Dybedahl, 2C 
 
Vararepresentanter til driftsstyret:  
Trine Dybedahl, 2C 
Kaif Raza, 2A 
Mi Ah Schøyen, 2A 
Revisor: Petter Teigen, 7A 
 
Fordi det ikke er endringer i styret, var det ikke nødvendig å velge protokollunderskrivere 
mht Brønnøysund.  



5 Kort sjekk – hvordan har fellesaktiviteter gått så langt?  

 

Vanlige faste aktiviteter:  

1. Trinn: Reflekskveld (høst), Gjennomført 

2. Trinn: Natursti, Ikke gjennomført 

3. Trinn: Vinteraktivitet, Ikke gjennomført 

4. Trinn: Halloweenfest, Gjennomført, svært vellykket 

5. Trinn: Vinteraktivitet, Ikke gjennomført 

6. Trinn: Felles Halloweenfest er gjennomført i klasserom, lavterskel med pizza og 

saft. Veldig vellykket arrangement.  

7. Trinn: Spillkveld og vinterball / felles avslutning, Ikke gjennomført 

7 Vedtektsendring  
Rune gjennomgikk endringene i vedtektene.  
 
Vedtak: De skisserte endringene vedtas.   
 

8 Natteravn 
 
Steinar oppsummerte diskusjonen fra sist FAU-møte og skisserer hva som er tenkt bak å 
velge en natteravn-koordinator. 
 
FAU diskuterte tematikken og mulige strategier for å motivere til natteravn.  
 
Vedtak:  
Det ble ikke fattet vedtak i saken 

9 Eventuelt 
Bydelsøkonomien: FAU diskuterte budsjettdiskusjonen i bydel Søndre Nordstrand. FAU 
vil informere ut om demonstrasjonen som skal være.  
 
Vedtak: FAU på Stenbråten skole stiller seg bak uttalelsen som de andre FAU-ene i 
området har stilt seg bak om bydelens økonomiske situasjon.  

 

Vedlegg 1, forslag til vedtektsendring  

Dagens vedtekter lyder slik vedrørende valg: 

 

-------------------------------------------------------------------------------- 

§ 6-VALG 

Hver gruppe/klasse velger en FAU-representant og en vara på foreldremøtet om våren, 

1.trinn på 

første foreldremøte etter skolestart på høsten. FAU-representanten har ansvar for å forberede 

og 

gjennomføre valget i sin klasse/gruppe. 

 

FAU foretar valg og konstituerer seg selv på høstens andre eller tredje møte, fortrinnsvis i 

oktober/november. FAU velger også revisor, en representant med en vara til 

Skolemiljøutvalget og 

innstiller to representanter med to vara til Driftsstyret ved behov. Disse velges fortrinnsvis 



blant 

medlemmene i FAU. 

-------------------------------------------------------------------------------- 

Forslaget mitt går da ut på å endre siste to setninger i andre avsnitt. 

Fra: 

FAU velger også revisor, en representant med en vara til Skolemiljøutvalget og 

innstiller to representanter med to vara til Driftsstyret ved behov. Disse velges fortrinnsvis 

blant 
medlemmene i FAU. 

 

Til: 

FAU velger også revisor og en representant med en vara til Skolemiljøutvalget. På et av 

skoleårets to siste møter, 

skal det velges en representant til Driftsstyret for 2 år og tre varaer for 1 år. Perioden man 

velges for er påfølgende kalenderår. 

Om man f.eks. velger en ny representant i Fau møtet Juni 2025 vil denne tiltre Driftsstyret fra 

Januar 2026. 

De to Driftsstyrerepresentantene er aldri på valg samme år, for å sikre kontinuitet i 

Driftsstyret. 
 

Et potensielt unntak fra valgordningen er hvis en representant trekker seg før perioden er 

omme. Da skal gjeldende første vara overta vervet. 

Skulle dette inntreffe det første året av representantens verv, skal da likevel begge 

representantene velges på samme møte i samme år. 

Men da for henholdsvis 1 År og 2 År slik at alternering av verv gjenopprettes for å tilstrebe 

kontinuitet i Driftsstyret. 

 

Representanter til Driftsstyret og deres vara velges fortrinnsvis blant medlemmene i FAU, 

men alle foreldre med barn på skolen er kvalifisert. 

 

Paragraf 6 med denne endringen vil da se slik ut: 

  

-------------------------------------------------------------------------------- 

§ 6-VALG 

Hver gruppe/klasse velger en FAU-representant og en vara på foreldremøtet om våren, 

1.trinn på 
første foreldremøte etter skolestart på høsten. FAU-representanten har ansvar for å forberede 

og 

gjennomføre valget i sin klasse/gruppe. 

 

FAU foretar valg og konstituerer seg selv på høstens andre eller tredje møte, fortrinnsvis i 

oktober/november. FAU velger også revisor og en representant med en vara til 

Skolemiljøutvalget. På et av skoleårets to siste møter, 

skal det velges en representant til Driftsstyret for 2 år og tre varaer for 1 år. 

 

Perioden man velges for er påfølgende kalenderår. Om man f.eks. velger en ny representant i 

Fau møtet Juni 2025 vil denne tiltre Driftsstyret 
fra Januar 2026. De to Driftsstyrerepresentantene er aldri på valg samme år, for å sikre 

kontinuitet i Driftsstyret. 

 

Et potensielt unntak fra valgordningen er hvis en representant trekker seg før perioden er 

omme. Da skal gjeldende første vara overta vervet. 

Skulle dette inntreffe det første året av representantens verv, skal da likevel begge 

representantene velges på samme møte i samme år. 



Men da for henholdsvis 1 År og 2 År slik at alternering av verv gjenopprettes for å tilstrebe 

kontinuitet i Driftsstyret. 

 

Representanter til Driftsstyret og deres vara velges fortrinnsvis blant medlemmene i FAU, 

men alle foreldre med barn på skolen er kvalifisert. 

-------------------------------------------------------------------------------- 

 


